
 

 

Mødereferat 
 

 BB, afd. 605-0, Ulsøparken 

Mødeemne: Bestyrelsesmøde 

Dato: Den 4/9-2018 

Sted: Ulsøparken 1. st. 

Deltagernavne: Lizzi, Libbe, Thomas, Torben, Jens-Erik, Jannie, Berit. 

Dagsorden:           1) Godkendelse af dagsorden 
                              2) Valg af dirigent og referent. 
                              3) godkendelse af sidste referat. 
                              4) HP4. 
                              5) Igangsættelser. 
                              6) Indkomne breve og mail. 
                              7) Mundtligt fra div. møder. 
                              8) Eventuelt. 
                             
 
Referat: 
 
Mødet startede med Steen fra ScanParkering og Bo fra ejendomskontoret. Der blev aftalt øget 
kontrol og opfølgning om tre måneder.  
 
Pkt.1.   Godkendt. 
Pkt.2.   Libbe dirigent, Berit referent. 
Pkt.3.   Godkendt. 
Pkt.4.   Intet nyt siden sidste møde. 
Pkt.5.   Vi afventer maling af mure, nye capkey til containergården, lys ved Lærkebo.   Der er en 
del huller i vejen, som der bør kigges på.  Vores legeplads er i en elendig tilstand, den 1/9 fjernede 
bestyrelsen et råddent bræt, der var faldet af, vi observerede flere søm der stak ud af træværket 
samt en bolt i gyngestativet der er på vej ud. Lizzi kontakter ejendomskontoret. Emnet legeplads 
tages op i drift-gruppen. 
Pkt.6.   Der er mail fra Brøndby strand projektet ang, nye delaftaler som skal behandles på næste 
møde.  Mail fra drift-gruppe formanden ang. nye rør i højhuset, samt køkkenråderetssagen. Begge 
emner er på dagsordenen på drift-gruppe mødet den 11/9. 
Pkt.7.   Der informeres om de nye delaftaler fra projektet. Et bestyrelsesmedlem mener alle udvalg 
bør stå på dagsordenen som punkter ved hvert møde, dette nedstemmes og i stedet udarbejdes 
en oversigt med de forskellige udvalg og hvem der sidder i dem.  
Pkt.8. Torben fortæller at nogle beboere ønsker er form for overdækning ved småbørns 
legepladsen evt. en pergola.  
 

Næste bestyrelsesmøde den 2/10. 
Kontortid kl.17-18. 


